
ZPRÁVA O ČINNOSTI ČLENŮ ÚKRK ČSV
ZA OBDOBÍ 1. 1. – 25. 3. 2006

V uplynulém období se členové Ústřední kontrolní a
revizní  komise  Českého  svazu  včelařů  (ÚKRK  ČSV)
zabývali řešením následujících problémů a stížností:

SCHŮZKA S TAJEMNÍKEM ČSV
Dne 1. března 2006 se konala schůzka členů ÚKRK s

tajemníkem ČSV př. MVDr. Miloslavem Peroutkou, CSc. 
Za ÚKRK se této schůzky zúčastnil př. Ing. Antonín

Pavlíček  a  př.  Zdeněk  Dobíšek.  Předmětem schůzky  bylo
zjišťování  skutečností  týkajících  se  činnosti  a.  s.  Včela
Předboj a převzetí dostupných materiálů, na základě kterých
bude celá situace posouzena.

ZASEDÁNÍ ČLENŮ ÚKRK ČSV

Dne 15. března 2006 se konala schůze členů ÚKRK.
Na této schůzi byla řešena následující problematika:

1) Byl pozván př. doc. Dr. Václav Šenkýř, CSc. za účelem
doplnění  informací,  jež  uvedl  ve  dvou  dopisech
zaslaných  ÚKRK.  V  nich  poukazuje  na  nedostatky
týkající se Včely Předboj. Jmenovaný doplnil informace
a  dále  pak  odpovídal  na  dotazy  přítomných.  K
prošetřování  stížnosti  př.  Šenkýře  lze  říci  to,  že  v
současné  době  jsou  zjišťovány  a  shromažďovány
skutečnosti,  je  prováděna analýza  a  studuje se  asi  300
stran  předložených  materiálů.  Je  nutné  vyslechnout
stěžovatele a další osoby. Zatím se nedá konstatovat, že
závěry  budou  jednoznačné.  Další  zpráva  bude  ÚV
předložena v listopadu letošního roku.

2) Při  jednání  na  sekretariátu  ÚV  ČSV  se  mimo  jiné
dostavil př. Sára, který v nesouvislé informaci přednesl
své  připomínky  na  činnost  ČSV.  I  na  jednání  členů
ÚKRK dne 15. 3. 2006 přednesl př. Pavlíček informaci o
tom, že př. Sára má řadu připomínek k činnosti ČSV a
vznesl požadavek zúčastnit se jednání členů ÚKRK. Bylo
rozhodnuto,  že  př.  Sára  bude  vyzván,  aby  písemně
předložil své připomínky a na základě těchto připomínek
bude rozhodnuto, kdy bude pozván na jednání ÚKRK.



3) Protože je nutné reagovat na veškeré připomínky týkající
se kritiky a připomínek na činnost ČSV, budou členové
ÚKRK  sledovat  i  připomínky  zveřejněné  v  časopise
Moderní včelař. Tímto úkolem byli pověření př. Rousek
a Konečný.

4) Na této schůzi bylo rozhodnuto, že v časopisu Včelařství
a  na  webových  stránkách  ČSV  bude  zveřejňována
informace, o čem jednala ÚKRK.

5) Na  jednání  vznesl  př.  Ing.  Pavlíček  návrh,  aby  ze
svépomocného fondu (SF) byla uhrazena škoda vzniklá
v důsledku  postřiku  zemědělských   kultur  chemickými
přípravky, a to ve výši 25 % celkové škody. Tento návrh
projedná př. Dobíšek na schůzi komise SF.

6) Bylo  rozhodnuto,  že  na příštím zasedání  členů ÚKRK
bude projednána problematika a stav ve věci pí Fraňkové,
bývalé zaměstnankyně ČSV.

Zdeněk DOBÍŠEK 
předseda komise


